
Referat fra bestyrelsesmøde 3. aug 2023 
Nyttehaveforeningen Sundvænget – NFS 
 
Tilstede: Vibeke, Mette, Dorthe, Robert, Wilhelm, Karin 
Afbud: Helen 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
Et nyt punkt bliver 6a 
 
2. Godkendelse af referat fra d. 30. Marts 2023 (vedlagt) 
Godkendt 
 
3. Meddelelser  
Der er 8 nye medlemmer, og det blev nået ved at gå frem til nr. 40 på 
ventelisten. 
 
4. Nyt fra kasseren 
Udleveret regnskabsoversigt. 
Der er indkøbt redskaber i stedet for anskaffelse af drivhus. Dette er godkendt 
af Veluxfonden. 
Der er indkøbt yderligere redskaber for pengene fra Nordeafonden 
 
Der er brugt mindre end der var budgetteret. Så på nuværende tidpunkt er der 
overskud på regnskabet. Dette skal dog ses i lyset af, at der er udestående 
regninger som betales i sidste halvdel af året. 
 
5. Opgaver til fællesarbejdet 
Efter aftale med Rottefængeren skal der rottesikres ved den grønne container 
og ved toiletbygningen. 
De to opgaver udføres på arbejdsdagen d. 24. August. Robert indkøber 
materialer. 
Vibeke sender en revideret liste over dagens opgaver. 
 
6a Nøglesystem 
Vi har fået en henvendelse fra Amager Låseservice som har været vores 
samarbejdspartner gennem årene. Ruco nøgler vil over tid udgå. Men 
foreløbig er det muligt at opretholde vores nuværende ordning. Robert tager 
kontakt til Amager Låseservice for at vurdere hvad der skal gøres på lang sigt. 
 
7. Gennemgang af haver og stier. 
Efter en drøftelse af formen og indholdet i den årlige gennemgang af haven 
blev det vedtaget at gøre det igen i år. 
Det er ikke en særlig behagelig opgave, idet nogle af de medlemmer som får 
en henstilling til at holde deres stier rundt om haven ikke synes det kan være 
så vigtigt og samtalen derfor ikke altid holdes i den gode tone. 
Vi vil forsøge at dele opgaven imellem os, hvis det viser sig, at det er mere 
omfattende end sidste år. Vibeke laver et udkast til en henvendelse til 



medlemmerne og Dorte laver et par billeder af hvordan en sti skal se ud og 
hvor store træerne på de enkelte havelodder skal se ud.  
 
8. Møde med bestyrelserne fra de andre nyttehaver 
Mødet foregår i vores have Tirsdag d. 5. September kl. 16.00 
 
9. Jubilæumsfest i anledning af havens 70 års fødselsdag. 
Lørdag d. 2. September kl. 14.00 
Dorthe og Mette lægger planer og inddrager os andre i løsning af opgaver 
 
10. Gødning? 
Der indkøbes først gødning til foråret. 
 
11. Nordea delepulje 
Der ansøges først i foråret 2024 
 
12. Stormskade forsikring 
Det er ikke aktuelt 
 
13. Nyhedsbrev 
Udsendes i denne uge 
 
14. Evt 
Der mangler bier i haven. 
Det blev vedtaget at bestyrelsen skulle arbejde for at der kommer bier i haven 
igen. 
Vibeke henvender sig til et medlem som tidligere har haft bier. 
Evt til for foreningen By-bi 
Evt. senere til Tårnby biavlerforening 
 
Næste møde:  December 
 
Ref. Karin 
 
 


